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Úvodem

Vážení spoluobčané, 
máme za sebou první rok činnosti zastupitelstva v tomto funkčním období. Pevně věříme, že 
jsme úspěšně zvládli úkoly, které jsme si předsevzali. Rádi bychom Vás všechny chtěli i nadále 
informovat jak o proběhlých, tak o připravovaných akcích naší obce i společenských a zájmových 
organizací, a proto jsme se rozhodli k vydávání informačního listu s názvem „Rybnický zpravodaj“, 
jehož první číslo právě vychází. Pevně věřím, že se tento zpravodaj stane pravidelným a vítaným 
poslem nejnovějších zpráv z naší obce.

Ve vydání, které právě držíte v ruce, můžete najít shrnutí a rekapitulaci uplynulého roku 2011 
nejen za obecní úřad, ale i z oblasti školství a spolků působících v obci. 

starosta Josef Krejčí

Informace starosty  za rok 2011

Vážení spoluobčané,
podávám Vám informace o činnosti obce ZŠ, MŠ a dalších zájmových organizací za rok 2011 
a také výhled do další činnosti zastupitelstva v tomto volebním období.

Říjen – Ve dnech 15. - 16. 10. 2010 se konaly volby do místního zastupitelstva obce, 
jehož se účastnily tři volební strany (Volby 2010, KDU ČSL a Občané pro Rybníky). Odstupující 
zastupitelstvo stanovuje, v jakém počtu bude pracovat nové zastupitelstvo. Tímto byl přijat návrh 
pro ustanovení zastupitelstva. Z výsledku voleb bylo rozhodnuto o následujících mandátech 
(Volby 2010 - 3 mandáty, KDU ČSL - 1 mandát, Občané pro Rybníky - 3 mandáty). Ustavující 
zasedání se konalo 10. 11. 2010. Starostou obce byl zvolen Josef Krejčí (Občané pro Rybníky) 
a místostarostou Josef Černý (KDU ČSL). 

Předání obecního úřadu neproběhlo zrovna standardním způsobem. Byly předány pouze 
klíče a proběhly podpisy na stohy dokladů a písemností. Další záležitosti, dosti podstatné, jako 
fyzické předání majetku obce či informace o rozpracovaných projektech a plánovaných akcích, 
nebylo ze strany odstupující paní starostky umožněno. Z takovéto nezávidění hodné startovní 
pozice jsme postupně a za pochodu začali přebírat jednotlivé akce a seznamovat se s dalšími 
souvisejícími záležitostmi.

1. Oprava pomníku padlým hrdinům za 1. světové války a oprava veřejného prostranství okolo 
pomníku.

Odstupující zastupitelstvo zahájilo tuto akci jen pár dní  před konáním voleb do zastupitelstva 
obce. Díky příznivému počasí byly dokončeny opravy vozovek a veřejného prostranství k datu  
29. 11. 2010. Bohužel 30. 11. napadl sníh a zamrzlo. Na jaře se pokračovalo  na této akci, na které 
se podílely tři firmy (stavební firma Valda Tulešice; kameník firma Oškrdal Tetčice - s touto firmou 
byly problémy, týkající se smlouvy o dílo, které způsobily oddálení dokončení díla;  zahradník 
firma Zbranek - výsadba keřů, trávy a stromků…). Akce byla zahájena před 15. říjnem 2010 
a dokončena 9. srpna 2011. Celkové náklady na tuto akci činily 661 474,- Kč. Z toho dotace JmK 
byly 160 000,- Kč. Spoluúčast obce tvořila 501 474,- Kč.

2. Oprava hřiště na školním dvoře.
Práce prováděly dvě firmy: stavební práce firma Ryšavý Vémyslice, vybavení a nářadí 

Dřevoartikl Znojmo. 
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22. 6. 2011 - předání stanoviště a zahájení stavby
23. 8. 2011 - byly práce dokončeny a zahájena kolaudace 

Financování: Stavební práce 400 736,- Kč
  Výbava, zařízení 241 692,- Kč
Celkové náklady činí 642 428,- Kč z toho dotace SZIF 344 868,-Kč, spoluúčast obce byla na  

tomto projektu 297 560,- Kč.

3. Polní cesta a kanál odpadních vod z polí do řeky Rokytné
Jednalo se o státní akci, řízenou Pozemkovým úřadem ve Znojmě. S realizací této akce se 

počítalo několik let, ale nedostatkem financí došlo k provedení akce až v roce 2011. Zhotovitelem 
byla vybrána při výběrovém řízení firma COLAS. Akce byla zahájena 7. 7. 2011 a práce byly 
dokončeny k 30. 10. 2011.

Práce byly provedeny v následujícím rozsahu:
Polní cesta – 1054 m (Rybníky a Vémyslice)
Kanál odpadních vod – 536 m (začíná na cestě u vinohradů a ústí do koryta řeky Rokytné)
Rošty – 5 kusů
Hodnota díla je přiznaná do majetku obce Rybníky.
Polní cesta – 600 m= 1 848 000,-Kč 
Kanál – 536 m= 1 651 000,-Kč

4. Další realizované akce v roce 2011

l Rozšíření kanalizačního řádu – šachty 5 kusů (Světlík, Černý, Krejčová Lenka, Věžník, Tichý). 
l Rozšíření sítí kanalizace – voda – plyn (Černý, Světlík).
l Oprava veřejných vozovek – firma Miko Neslovice.
l Kulturní dům: nákup drobného majetku 20 ks stolů a 80 ks židlí.
l Nákup plynového varného kotle do jídelny MŠ. Provedeno v roce 2011 – cena 125 000,-Kč  

včetně montáže a zapojení. K dofinancování byly použity dotace z ČEZ, které nemohly být             
použity na úpravu školního dvora ZŠ.

l Jednou z posledních investičních akcí byla koupě hospodářského stavení za 380 000,-Kč pro 
potřeby obce.

5. K 1. prosinci 2011 opustili zastupitelstvo zvolení kandidáti za stranu Volby 2010. Samozřejmě              
jsme tuto záležitost museli aktivně řešit a oslovit další náhradníky této volební strany. 

6. DSO tlaková kanalizace Rybníky – Dobelice.
V měsíci březnu byla vybrána firma na vývoz kalů v KÚ Rybníky. Jedná se o soukromou 

firmu Vitula Aleš Vémyslice. Původně kaly vyvážela firma Enviro-ekoanalytika Velké Meziříčí, 
kde  faktury za jeden vývoz činily kolem 50 000,- Kč. Vyváželo se 3x ročně. Tím, že jsme vybrali 
novou firmu, vznikla svazku značná úspora. Do budoucna je ovšem potřeba počítat i s opravami 
čerpadel. V letošním roce byla provedena oprava 8 ks čerpadel s náklady 85 000,- Kč. Již několik 
roků se shromažďují nedoplatky za stočné od uživatelů šachet. Ke konci roku 2011 byl dluh 
od producentů – uživatelů šachet 150 000,- Kč. Problém jsme začali řešit a doufáme, že v co 
nejkratším možném čase budou poplatky uhrazeny, v opačném případě bude obec nucena  
přistoupit k soudnímu vymáhání pohledávek.
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7. Návrh akcí pro rok 2012

l Obnova komunikací v obci část. 1. která se skládá ze tří částí:
 a) obnova místních komunikací
 b) regenerace zeleně a veřejného prostranství

 c) dva rošty u školky a svod vody do hlavního kanálu do řeky Náklady na tyto tři části 
čítají necelých 12 000 000,- Kč. V případě, že získáme dotace, o které jsme požádali, budou 
činit z  celkové částky 4 500 000,- Kč. Zbývající finanční částku  bude nutné pokrýt úvěrem z ČS. 
V případě, že dotace nezískáme, budeme řešit projekt po částech.

l Ve spolupráci s Městskou policií Mor. Krumlov máme rozpracovanou veřejnoprávní smlouvu 
o odchytu volně pobíhajících psů a měření rychlosti při průjezdu obcí. 

l LBC (Likvidace biologického centra), výsadba zeleně, oplocení atd. Akce bude zřejmě zahájena 
1. 3. 2012. Hodnota díla zhruba 1 900 000,- Kč. Akci provede firma Kavyl Mohelno.

l Máme zažádáno o dotace na rozšíření kanalizačních šachet (23 ks, hodnota díla 3 000 000,-Kč).
l Oprava střechy a fasády na hasičské zbrojnici.
l Připravujeme žádost o dotace na dovybavení zásahové jednotky obce.
l Realizace výsadby lipové aleje u kříže na hřbitově, akce v hodnotě zhruba 360 000,- Kč.
l Postupná výsadba keřů a stromků v okolí odvodňovacího kanálu (spolupráci nabízí Myslivecké 

sdružení Rybníky).
l Zřízení hlavního připojení NN na hospodářskou budovu obce.
l Kulturní dům – provést dřevěné obložení chodeb a prostoru ve výčepu. V sále zabudovat 

úchytky na přichycení výzdob při kulturních akcích. 
l Zasedací místnost – odkopat venkovní zeď a odizolovat. Uvnitř provést nutné úpravy. 
l Jednou z nedořešených záležitostí minulého zastupitelstva stále zůstává prostor za 

kontejnerem, bio odpad a sklad větví. Faktem je, že si tímto minulé zastupitelstvo vyřešilo 
tento problém, ale pouze částečně. Protože druhou skutečností zůstává jeden zásadní nešvar 
a to, když si producent onoho odpadu plete nebo nerozezná bio odpad od cihel, folií, zbytků 
ze zahrádek a vinohradů. Sklad větví si plete se stromy, pařezy a jiným podobným odpadem. 
Připadá nám to, že si vytváříme nový „Písečňák“. Dvakrát tento nepořádek již pálili členové 
SDH, za což jim děkujeme. Uvažte spoluobčané,že to takhle nejde dělat donekonečna. Z obce 
si přece nemůžeme vytvářet odpadiště.

Josef Krejčí, za zastupitelstvo obce

Kulturní akce 2011

LEDEN

l Proběhla tříkrálová sbírka ve dvou skupinách pod vedením  Jeanette Kudrové a Báry Ficové.
l MS Rybníky pořádalo ples, večerem provázela skupina Fantazie. Zahájení večera proběhlo 

v podobě předtančení žáků ze ZŠ Rybníky pod vedením paní Blanky Jandové. 

ÚNOR

l 12. 2. Tradiční hasičský bál. Zahájení večera proběhlo v podobě předtančení žáků ze ZŠ Rybníky 
pod vedením paní Blanky Jandové. Večerem provázel taneční orchestr z Polánky FANTASTIC 
BAND.
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BŘEZEN

l Pod záštitou ZŠ a MŠ Rybníky proběhl dětský 
karneval. Díky rodičům a sponzorům měly 
děti bohatou tombolu.

DUBEN

l 24. 4. – na velikonoční neděli pořádal český 
svaz zahrádkářů 44. tradiční ochutnávání  
vín.

l Velikonoce jsou nejvýznamnějším křesťan-ským svátkem. Každá neděle předvelikonočního 
období má svůj název a na smrtnou neděli se v naší obci udržuje zvyk vynášení smrtky, tzv. 
Smrtolka a tak 10. dubna skupina děvčat přivítala jaro. Obešla celou vesnici a u každého domu 
zazpívala tradiční popěvek „Smrtolko milá“. Děvčata chodila pod vedením Mirečky Smejkalové, 
Míši Košíčkové a Markétky Šimšové. Na Velikonoce chodí chlapci v pátek, v sobotu a v neděli 
po vesnici a řehtačkami oznamují zvonění zvonů, které odletěly do Říma.

KVĚTEN

l 7. 5. – proběhl  pochod po hranicích obce, přes východní stranu – kolem Dobelic, Lesonic 
a zpět k Týnskému rybníku, přes Hluboký a skončili jsme na písečňáku. Sešlo se 24 dospělých 
a 20 dětí. Pod vedení Jaroslava Košíčka, Františka Preisingera, Josefa Krejčího jsme našli  
11 hraničních kamenů, které jsme natřeli na bílo.
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ČERVENEC

l 3. 7. - SDH pořádalo dětský den a vítání prázdnin.

l 5. 7. – na svátek Cyrila a Metoděje uspořádalo SDH pouť, dnem nás provázela kapela Horané 
jak při mši svaté v místním kostele, ale následně i odpoledne k tanci a poslechu.

SRPEN

l 28. 8. – mikroregion Moravskokrumlovsko pořádal „Malý festival loutek“ – v místním kulturním 
domě bylo odehráno představení „Statečný rytíř“.

ZÁŘÍ

l 3. 9. - SDH společně s TJ Sokol Rybníky 
uspořádali tradiční hody – opět nás bavila 
kapela Horané.

LISTOPAD

l Proběhlo vítání občánků – Elišky Šeinerové 
a Adélky Bouškové.

l Na první adventní neděli - 27. listopadu - jsme se sešli na rozsvícení vánočního stromu u mlýna. 
Děti ze ZŠ zazpívaly a zahrály koledy, starosta obce pronesl projev, v němž mimo jiné popřál 
všem hodně zdraví a úspěchů. Na občerstvení bylo zajištěno svařené víno a pro děti čaj.

PROSINEC

l V prosinci rybnická 
ZŠ a MŠ uspořádaly 
Mikulášskou besídku 
v kulturním domě, 
za niž byly děti 
odměněny sladkostmi 
od Mikuláše.
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A co pro Vás připravujeme v nejbližších dnech?
l 8. 4. 2012 – tradiční Ochutnávka vín 
l 27. 5. 2012 – organizační zajištění srazu seniorů z šesti vesnic v kulturním domě, kde provádíme 

drobné úpravy, které doufám do zahájení akce zvládneme.
Ludmila Šimšová, kronikářka obce

Společenská kronika

V roce 2011 žilo v naší obci 416 obyvatel, narodily se 3 děti, přistěhovalo se 7 občanů, 
odstěhovalo se 9 občanů, zemřelo 5 občanů.

Zprávy z mateřské školy

Školní rok 2010 – 2011 začal ve středu 1. 9. 2010 s počtem 23 přihlášených dětí. Z Rybníků 
k nám přišlo 14 dětí, z Dobelic 8 dětí a z Vémyslic 1 dítě. Do první třídy nastoupilo z naší školky 
7 dětí. 5 prvňáčků šlo do Základní školy v Rybníkách a 2 děti do základních škol v Moravském 
Krumlově.

V MŠ se děti vzdělávají podle ŠVP „Poznáváme přírodu a svět“, který je zpracován podle 
Rámcového vzdělávacího programu pro předškolní vzdělávání. Program v MŠ je zaměřen 
na rozvíjení osobnosti dítěte, s individuálním přístupem ke každému dítěti. Plánované činnosti 
vycházejí z ročních období a tradic obce probouzející dětskou tvořivost, samostatnost, 
odpovědnost a schopnost spolupracovat s ostatními, žít ve skupině dětí s různým věkem 
a dodržovat pravidla soužití.

MŠ Rybníky pořádala v tomto školním roce různé, často již tradiční, akce pro rodiče a děti, 
jako je například podzimní zamykání zahrádky, tvořivé dýňové odpoledne, vánoční dílnička nebo 
dětský maškarní karneval. 

Děti se také zúčastnily několika výchovných programů v Moravském Krumlově a společně se 
žáky dubnické základní školy jezdili na dopravní hřiště v Miroslavi. Nezapomínáme ani na rodiče! 
Pro ty si děti připravily vystoupení na vánoce a ke Dni matek. Na ukončení školního roku byl pak 
uspořádán společný výlet do ZOO Brno. 

V tomto školním roce také začal v naší školce fungovat kroužek angličtiny pro předškolní děti.
Zápis do MŠ proběhl v měsíci květnu. K zápisu se dostavilo 6 dětí a všechny byly přijaty. 

Provoz MŠ byl uzavřen 4. 7. 2011 a v novém školní rok 2011 – 2012 jsme pak začali s počtem  
23 dětí – 10 děvčat a 13 chlapců z Rybníků, Dobelic a Vémyslic. V prosinci 2011 bylo přijato ještě 
jedno dítě, takže kapacita naší mateřské školy – 24 dětí – je opět naplněna. 
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Adaptace všech dětí proběhla bez problémů i pro tři děti, které jsou mladší tří let. I tyto malé 
„berušky“ se dokázaly začlenit do činností a režimu dne v mateřské škole.

Na podzim se tradičního zamykání zahrádky zúčastnily i žáci naší školy a my na oplátku byly 
na drakiádě. Děti ze školky se ve školním roce 2011 – 2012 již zúčastnily soutěživého dopoledne 
v Mor. Krumlově – Zvířátka v parku i dopravní výchovy. V prosinci všem dětem naděloval Mikuláš, 
po společném vystoupení dětí a žáků v KD v Rybníkách.Vánoční atmosféru jsme s dětmi prožili 
v naší školce. Společně jsme si nazdobili stromeček a čekali na Ježíška. A opravdu přišel a radost 
ve všech očích byla veliká!

A co je u nás ještě nového? Např. Od listopadu si děti pravidelně po obědě čistí zoubky. A že 
nám to jde, to je vidět na dětech i kolem nich.

Všechny „včelky“ – předškoláci se 
od začátku školního roku pravidelně 
a pilně připravovaly na zápis  
do 1. třídy. Od října tyto děti pracují 
podle cvičebnice Včelička, ve které 
je k nalezení spousta zajímavých 
cvičení přispívajících k rozvoji 
grafomotoriky, samostatnosti, slu-
chového i zrakového vnímání.

Milena Jandová, MŠ

Zprávy ze základní školy

Základní škola v Rybníkách je malá malotřídní škola s více než stoletou tradicí. Dětem 
z Rybníků a Dobelic poskytuje základní vzdělání a vychovává je podle  zásad správného chování  
v příjemném prostředí a rodinné atmosféře. Různorodou zájmovou činností rozvíjí škola 
vědomosti a dovednosti dětí ve vyučování i v mimoškolní činnosti.

Ve školním roce 2010 – 2011 naši školu navštěvovalo 21 žáků z obcí Rybníky a Dobelice. 
Nepodařilo se nám bohužel přesvědčit některé rodiče, aby své děti zapsali v naší škole a nárůst 
žáků je velmi nízký. Protože má škola podlimitní počet žáků, musí provoz školy dotovat také 
obec Rybníky. Děti byly vzdělávány ve dvou třídách. V první třídě probíhalo spojené vyučování 
prvního a  druhého ročníku – celkem 8 žáků, ve druhé třídě probíhalo vyučování třetího, čtvrtého 
a pátého ročníku – dohromady 13 žáků.

Začátkem tohoto školního roku, tedy ve školním roce 2011 – 2012, do první třídy nastoupilo 
– a bylo slavnostně pasováno – pět prvňáčků. A tak, přestože z páté třídy odešli čtyři žáci a další 
žák se odstěhoval, zůstává počet žáků i ve školním roce 2011 – 2012 na počtu dvacet jedna. 

Velmi nás těší, že dvě žákyně z naší základní školy, které se přihlásily na osmileté gymnázium, 
při přijímacích zkouškách skončily mezi nejlepšími pěti přijímanými. Dalším skvělým výsledkem 
pro naši školu v uplynulém roce bylo také vítězství žákyně Marie Grunové v okresním kole 
matematické soutěže.

Škola vzdělává žáky podle výukového programu „Rodinná škola pro radost“. Ve třetím až 
pátém ročníku se vyučuje jazyk anglický, ve třetí třídě se také žáci již učí práci s počítačem. 
Ke vzdělávání a četbě využívali také školní knihovnu a časopisy Mateřídouška, Sluníčko a Méďa 
Pusík. Knihovna  sloužila i k výuce českého jazyka, prvouky,vlastivědy a přírodovědy.

Řád školy ctí zásady „Zdravé školy“ a tak jsou žáci vedeni k pravidelnému pitnému režimu. 
Velké přestávky pak trávili pohybem v tělocvičné herně a relaxační činností v učebně družiny. 
K dalšímu pohybu a sportovnímu vyžití dětí slouží i malé hřiště u školy, které bylo v roce 2011 
upraveno z grantu „Duhové hřiště“. V rámci činností školní družiny i odpoledne s rodiči tak 



9

mohou děti využít novou lezeckou stěnu,stůl na stolní tenis nebo malé hřiště na kopanou. Hřiště 
bude samozřejmě sloužit i žákům v tělesné výchově.

V odpolední zájmové činnosti navštěvovaly děti ve školním roce 2011 – 2012 kroužky country 
tanců, kam pravidelně chodilo 18 žáků, kroužek hry na flétnu, kterého se účastnilo 6 žáků, 
a dyslekticko–čtenářský  kroužek, v rámci kterého v loňském školním roce pravidelně pracovali  
3 žáci. Všech dvacet jedna dětí se aktivně zapojovalo v rámci výtvarného kroužku Šikovné ručičky.

Ranní i odpolední program ve školní družině byl zaměřen na rozvoj pohybových, estetických, 
pracovních i rozumových dovedností. V rámci školní družiny prováděli žáci mnoho aktivit. 

V loňském roce kolektiv pracovníků školy i školky pořádala pro děti i spoustu dalších činností 
o víkendech nebo odpoledne mimo školní družinu, za což jim patří velké poděkování.

Zájezdy, školní výlet koncerty i exkurze vedly žáky  k orientaci v dějinách vlasti, formovaly 
estetické cítění i  jejich ekologický  přístup. Akcí pro rodiče i děti bylo opravdu mnoho. Tradiční 
a vždy slavnostní zahájení školního roku s pasováním nových prvňáčků, podzimní drakiáda 
spojená s výrobou draků, výroba lucerniček při příležitosti zamykání zahrádky mateřské školy 
a spousta a spousta dalších… Většinu akcí, které jsme měli v plánu práce se nám podařilo 
splnit. Některé nebyly provedeny v důsledku nemocnosti dětí nebo byly, s ohledem na finanční 
možnosti rodičů, přehodnoceny a uzpůsobeny. Jiné akce naopak vznikaly v průběhu školního 
roku právě po domluvě se žáky i jejich rodiči. Tato iniciativa je vždy vítaná a už se těšíme, jaké 
další akce a zážitky ještě přijdou ve školním roce 2011 – 2012!

Z výroční zprávy školy za rok 2011

Info z farnosti

V Rybníkách, stejně jako ve většině okolních obcí a především základních škol, také probíhá 
výuka náboženství. A dá se říct, že účast a zájem dětí v roce 2011 byl potěšující. V první polovině 
roku 2011 navštěvovalo náboženství v Rybníkách celkem 11 dětí – z toho tři děti z 1. třídy, dvě 
děti ze 2. třídy, dvě děti ze 3. třídy, jedna čtvrťačka a tři děti z 5. třídy. Ani ve druhé polovině roku 
2011 zájem dětí neklesl. Výuku náboženství navštěvovalo rovněž 11 dětí. Pouze zastoupení žáků 
z jednotlivých ročníků se nepatrně změnilo – do náboženství docházeli dva žáčci z 1. třídy, tři 
děti ze 2. třídy, dvě děti ze 3. třídy, dvě děti ze 4. třídy a dvě děti z 5. třídy. K Prvnímu svatému 
přijímání přistoupila v loňském roce z Rybníků 1 dívka.

Pro děti jsou také, kromě náboženství, připraveny i mše svaté. V Rybníkách začaly být tyto 
mše slouženy vloni. Jak už bylo řečeno, jsou zaměřené především pro děti a probíhají každé úterý 
navečer v rybnickém kostele. 

Rybnické děti se také samy aktivně zapojují do dění v obci a ve farnosti. V loňském roce 
secvičily a zahrály divadelní příběh o tom, jak se to tenkrát „Stalo v Betlémě“. V neděli 25. 12. 2011 
pak hru v místním kostele předvedly a v přítmí kostela všechny přítomné přenesly do dob dávno 
minulých. Za zpěvu vánočních koled jsme si všichni připomněli příchod Josefa s těhotnou Marií 

do Betléma, kde právě probíhá soupis lidu… 
Besídka se opravdu vydařila a všichni jsme 
byli rádi za zpestření a zpříjemnění vánočních 
svátků. 

Že se představení opravdu povedlo, 
ukazuje i to, že jsme stejnou vánoční besídku, 
co jsme hráli v kostele, zahráli i v polovině 
ledna v rybnické škole za přítomnosti celé ZŠ. 
Ještě jednou děkujeme všem za krásný zážitek!

o. Pavel Bublan, Jeanette Kudrová
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TJ Sokol Rybníky

Fotbalisté TJ Sokol Rybníky měli před sezenou 2011 – 2012 nelehký úkol – přinejmenším 
obhájit loňské umístění na 3.příčce skupiny B 4. třídy znojemského okresního přeboru.  
58 získaných bodů a 6 proher byla po výsledkově hubených letech vcelku dobrá vizitka a jednalo 
se o nejlepší umístění za několik let. K tomu přispěl velkým dílem i ostřílený a zkušený navrátilec 
Standa Vybíral, který se zároveň stal s 18 brankami nejlepším střelcem mužstva.

V polovině probíhající sezony máme nakročeno k podobnému umístění. Výsledkově se 
mužstvu dařilo hlavně na začátku, kdy jsme z prvních 13 zápasů prohráli jediný a to vysoko 5:1 
v Hostěradicích, tedy na hřišti, kde se nám nedaří dlouhodobě. Na druhou stranu jsme po dlouhé 
době přehráli v derby tým Petrovic na jeho vlastní půdě, což je milník vskutku významný. Konec 
podzimní části nás nezastihl v dobré herní pohodě a poslední dva zápasy jsme svým soupeřům 
podlehli. Po odehraných čtrnácti zápasů jsme na 3. místě tabulky s 29 body, nejlepším střelcem 
je prozatím Jan Novák.

V tomto roce pracoval oddíl pod vedením výkonného výboru ve složení:  Krejčí Bronislav, 
Moučka Zdeněk, Šimša Luděk, Horák Michal, Fiala Libor, Chvátal Rostislav a Vybíral Zdeněk.

Mimo soutěžní činnost se klub zapojuje i do kulturního života obce. Jako každoročně – tak 
i tento rok spolupořádal s místními hasiči tradiční hody. Na silvestra se uskutečnil již třetí ročník 
silvestrovského běhu. Akce se díky pěknému počasí vydařila. Tímto chceme poděkovat všem, 
kdo přispěli dárky, které byly použity na výhry. Největší úspěch ale měla letos poprvé pořádaná 
klubová zabíjačka. Zúčastnit se mohl každý, kdo zaplatil vstupní poplatek. Potom mohl už jen 
jíst a pít co hrdlo ráčilo. V tomto roce byla také opravena zadní místnost, která je využívána 
k prodeji občerstvení. Všechny místnosti byly také nově vymalovány. Poděkování patří všem, 
kdo se jakýmkoliv způsobem podílí na bezproblémovém chodu oddílu, a věnuje tomu kousek 
ze svého času. Další poděkování patří obci a jejím zastupitelům, kteří nám vždy vychází vstříc, 
a finančně podporují údržbu hřiště.

SNÍMEK TÝMU - Vlevo nahoře: Zdeněk Vybíral (R), Michal Horák (MK), Radek Tumpach (HD), 
Jan Vorbis (MK), Luděk Šimša (R), Roman Dvořák (R), Michal Psota (D), Miroslav Pařízek (R), Jiří 
Hrdina (R, B), Daniel Mazur (R), Zdeněk Moučka (R). Vlevo dole: Rostislav Novák (D), Rudolf Hrubý 
(D), Zbyněk Moučka (R), Zdeněk Bartůněk (R), František Becha (R), Stanislav Vybíral ml. (R). Leží 
vlevo: Michal Hrubý (D), Jan Novák (D). Chybí: Rostislav Chvátal (R), Libor Fiala (MK), Bronislav 
Krejčí (R), Petr Nováček (MK), Vladislav Novák (V), Karel Šoukal, Roman Suchánek (R), Radek 
Světlík (P), Jaroslav Tichý (R), Jiří Vystrčil (MK) Stanislav Vybíral st. (R) Tohle jsou všichni,kteří 
nastoupili nebo spolupracovali s Fotbalovým týmem TJ Sokol Rybníky v roce 2011.
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ZABIJAČKA - Daniel Mazur, 
Luděk Šimša, Zdeněk Bartůněk, 
Zdeněk Moučka, Vladislav Novák, 
Ladislav Drápela, Roman Dvořák, 
Stanislav Vybíral st., Zbyněk 
Sobotka, Stanislav Vybíral ml. fotí 
Bronislav Krejčí.

 Bronislav Krejčí  
- předseda klubu, 

Michal Horák - hráč TJ R

Myslivecké sdružení Rybníky – Dobřínsko

Myslivecké spolky patří k tradičním a také nejrozšířenějším spolkům v České republice. Ani 
v naší obci tak myslivecké sdružení s dlouholetou tradicí nemůže chybět – jedná se o Myslivecké 
sdružení Dobřínsko – Rybníky, v současné době čítající dvacet pět členů. Naše myslivecké sdružení 
spravuje honitbu o celkové rozloze 1380ha v rámci katastrů obou obcí Dobrými pomocníky při 
vykonávání myslivosti jsou nám také lovecky upotřebitelní psi. V našem mysliveckém  jich máme 
celkem 9 – tři zástupce velkých plemen a šest malých, tzv. norníků.

Zastoupení zvěře v honitbě našeho mysliveckého sdružení je vcelku běžné – vyskytuje se 
tu zvěř drobná, např. zajíci či bažanti, tak i zvěř spárkatá – srnčí a divoká prasata. A samozřejmě 
máme v revíru i „škodnou“, jejíž výskyt je v rámci myslivecké činnosti kontrolován a usměrňován.

Ke klasickým činnostem spojeným s mysliveckým sdružením patří nejrůznější hony, naháňky 
a čekané, kdy členové sdružení a jejich hosté mají možnost odstřelového lovu zvěře. Vybrané 
trofeje slovené zvěře jsou pak tradičně vystavovány na každoroční myslivecké výstavě spojené 
s jarním svodem psů. Tyto výstavy jsou v rámci regionu putovní a každý rok se tak konají v jiné obci. 

Mimo to ale patří k myslivecké činnosti i brigády v rámci kterých jsme vloni vybudovali tři 
nové posedy a jednu umělou noru, určenou k odchytu lišek. Další myslivecká zařízení v našem 
revíru jsme opravovali nebo vybudovali nové. Také jsme vysazovali ovocné stromy po celém 
katastru obcí Dobřínsko i Rybníky. Jako každý rok, také v roce 2011 jsme zakoupili bažantí kuřata, 
která byla odchována v bažantnici „V proutkách“. Samozřejmostí pro myslivecké sdružení je také 
nutnost zajištění krmiva nezbytného na přikrmování zvěře v zimních měsících.

Kromě činností neodmyslitelně spojených s výkonem myslivosti se naše sdružení aktivně 
podílí i na společenském dění v obci.  V lednu loňského roku jsme uspořádali tradiční myslivecký 
ples, lákající návštěvníky bohatou tombolou. Četné hosty, kteří se této akce zúčastnili, provázela 
celým večerem skupina Fantazie. Sponzorskými dary naše myslivecké sdružení také podpořilo 
dětské karnevaly v Rybníkách i Dobřínsku. 

V neposlední řadě se konalo, také již tradiční, Vánoční krmení zvěře 24. prosince. V rámci této 
akce je připraven koňský povoz, se kterým objíždíme krmeliště v revíru a zakrmujeme. Přestože 
je akce určena pro děti, jejich účast byla v loňském roce, bohužel, malá.

Stanislav Vybíral

SDH Rybníky

Po obecních volbách v listopadu v roce 2010, byla předána obecním úřadem Rybníky 
zásahové jednotce technika v nefunkčním stavu. Nefunkční stříkačka PS12, vybitá baterie, 
od mrazu roztrhané chladící trubičky a jiné závady. Plovoucí čerpadlo bylo taktéž mimo provoz. 
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Od této chvíle čekalo členy zásahové jednotky, za pomoci členů SDH, nemálo práce, aby technika 
v případě zásahu byla plně funkční a spolehlivá. To vše se tomuto kolektivu povedlo. V současné 
době je technika připravena k zásahu.

V loňském roce se členové zásahové jednotky a SDH zúčastnili několika soutěží, ve kterých 
důstojně obstáli a jako nové soutěžní družstvo bez zkušeností se nemají za co stydět.  
SDH se také ihned aktivně zapojilo do kulturního dění v obci. Uspořádali jsme tradiční hasičský 
bál, na kterém se všichni hosté dobře bavili. Večerem provázel taneční orchestr z Polánky 
FANTASTIC BAND. Přispěli jsme také finančním příspěvkem na dětský karneval. Další akcí pro 
děti pořádanou přímo rybnickými hasiči byl dětský den. Kvůli nepříznivému počasí jsme museli 
připravený program zúžit... 

I přesto, že nám počasí nepřálo, dostavil se hojný počet návštěvníků a všichni – jak děti, tak 
i rodiče - se dobře bavili. Těší nás, že můžeme celou tuto akci hodnotit kladně a těšíme se na další 
ročník. Taktéž jsme pořádali pouť a tradiční hody. 

Kromě kulturních akcí členové sdružení dobrovolných hasičů v loňském roce 2x pálili klestí 
u kontejneru. Se zklamáním musíme konstatovat, že je až s podivem, že někteří občané nepoznají 
klestí od domácího odpadu a hasiči to musí třídit... Dále jsme několikrát v loňském roce čistili 
šachtu a odtok z požární nádrže. Odtok z požární nádrže jsme posléze zabezpečili proti zanášení 
a především proti možnému pádu dítěte do ústí odtoku. Pracovali jsme také na zvelebování naší 
požární zbrojnice, kde jsme vybudovali sociální zařízení. Toto je přibližný výčet akcí, které jsme 
v loňském roce uskutečnili. Na těchto akcích naši členové odpracovali cca 540 hodin. 

Za SDH velitel, Michal Štefl, starosta SDH, Josef Černý
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